النبيابية العيامية نيابة أمن الدولة ومكافحة الأرهاب



ن ع-4-2020 التاريخ: 2020/02/10

المترم

السيد/ مدير مكتب رئيس جهاز أمن الدولة جهاز أمن الدولة لأسلال جليكرورمة لأللم ويركانه ، ،

الموضوع: البلاغ رقم ١ ، لسنة ٢٠٢٠م جهاز أمن الدولة

بمناسبة التحقيقات التي تجريها النيابة العامة في البلاغ اعلاه قررنا الآتي:

- اولاً: حبس المتهم / طيب بن عبد الرحمن -فرنسي الجنسية- أربعة أيام على ذمة التحقيق على ان يراعي عرضه علينا يوم الخميس الموافق ٢٠٢٠/٠٢/١٣م للنظر في امر تجديد حبسه.
- ثانياً: يتم تفريغ الهواتف والاجهزة المضبوطة من قبل المختص في جهاز أمن الدولة لبيان ان كانت تحتوي على ما يفيد مجرى التحقيق ويساعد في كشف الحقيقة ويعد تقرير مفصل بذلك يعرض علينا في حينه.

ثالثاً: إدراج أسم المتهم / طيب بن عبد الرحمن -فرنسي الجنسية على قائمة الممنوعين من السفر .

وتفضلو (بقبو فائو التقرير والاحتراك ،.. کر مناکبرا (^{ورج} مكافحة الارهاب ال نيابة أمن الزواني بمترفقة وكنل نبابة الما الرول ح www.pp.gov.ga تليفون: (۱۱۱۱۱۱۱ (۲۷۴+) ـ فاکس: ۲۱۱۱۱۵ (۲۷۴+) ـ ص.ب: ۵۰

Dated 10/02/2020

Mr. Director of the Office of the Head of the State Security

State Security

May peace and Allah's mercy and blessings be upon you

Subject: Report No. 01 of 2020 AD State Security Bureau

With Respect to the Investigations Conducted by the Public Prosecution in the Report Above, we Resolved as Follows:

- First: The Accused Tayeb Bin Abdul-Rahman, a French National, shall be imprisoned for four days pending investigation, provided that he shall be brought before us on Thursday, 13/02/2020 AD, to consider the matter of renewing his detention.
- Second: The contents of the seized phones and devices shall be transcribed by a specialist in the State Security to show whether they contain anything useful to the course of the investigation and help uncover the truth, and a detailed report shall be drafted and submitted to us promptly.
- Third: The name of the Accused Tayeb Bin Abdul-Rahman, French National, shall be included on the Travel Ban.

With All Due Respect and Appreciation!

[handwritten:] *Hamad Shakir Al-Rumaihi* [signature]

Jassim Mahmoud Al-Mahmoud Attorney

of the State Security and Combating Terrorism Prosecution